
    沙坝沙坝

沙坝属于老街省辖区，海拔1600米。清新凉爽的空气

和美丽的原始风光是使沙巴成为越南北部著名旅游圣

地之一的主要因素。
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66天天55晚晚

越南 河内 - 沙坝 下龙湾越南 河内 - 沙坝 下龙湾

HANOI -  SAPA - HALONG BAY 
Halong Bay Boat Ride | Cat Cat Village | Fansipan Peak | Rong May Glass Bridge

下龙湾游船 | 格格村 | 番西邦峰 | 云龙玻璃桥下龙湾游船 | 格格村 | 番西邦峰 | 云龙玻璃桥

VietnamVietnam



6天5晚 越南 河内 - 沙坝 - 下龙湾6天5晚 越南 河内 - 沙坝 - 下龙湾

新山-吉隆坡/新加坡（飞往）河内 - 下龙湾

出发前往机场飞往河内国际机场，开始您的河内 - 沙坝之旅。抵达后由
亲切的导游接待。

乘车前往广宁省的下龙湾（距离河内160公里，大约3,5个小时）（一九
九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产， 也刚刚成为新
世界七大自然奇观之一）。

晚餐：SEN自助餐DA
Y 1

住宿 L o c a l 4 * S o n g  L o c  L u x u r y  o r  M a r in a  H a lo n g  o r  s im ila r

下龙湾 - 河内
早餐、午餐、晚餐DA

Y 2

住宿 L o c a l 4 * T h a n g lo n g  O p e ra  o r  T h e  L ig h t  o r  s im ila r

早餐后，乘船约4个小时环游1.500多平方公里范围，观赏海上桂林之称
的下龙湾，沿途参观天宫洞，斗鸡岛, 海上人家等。午餐於船上享用海
鲜餐, 品尝越南传统咖啡。

返回河内，晚餐於当地餐厅，入住酒店休息。

河内 - 沙坝 格格村
早餐、午餐、晚餐DA

Y 3

住宿 L o c a l 4 * S a p a  L e g e n d  o r  S a p a  C h a rm  o r  s im ila r

早餐后，乘车大约五个小时前往沙坝镇 (与中国云南边境 )。

抵达沙坝享用午餐於当地餐厅，下午慢慢行走参观格格村，这里游客可
欣赏到本地少数名族的日常生活，也看到漂亮的风景如野生山区，梯
田，法国留下来的发电厂等。 

返回沙坝镇参观沙坝教堂，自由在沙坝少数民族市场购物，晚餐於沙巴
当地餐厅。

沙坝 - 番西邦峰 – 云龙玻璃桥
早餐、午餐、晚餐DA

Y 4

住宿 L o c a l 4 * S a p a  L e g e n d  o r  S a p a  C h a rm  o r  s im ila r

早餐后，乘坐世界上最长，最高的缆车参观番西邦峰，享受沙坝的美
景。

下午乘坐电缆车返回沙坝镇，前往参观云龙玻璃桥，游客将在海拔 
2000多米的高度欣赏壮丽的景色包括梯田，绿茶田，连绵起伏的山峦，
壮观的云场。

晚餐於沙坝当地餐厅, 入住酒店休息。

沙坝 - 河内
早餐、午餐、晚餐DA

Y 5

住宿 L o c a l 4 * T h a n g lo n g  O p e ra  o r  T h e  L ig h t  o r  s im ila r

早餐后，返回河内。

午餐后，参观西湖及镇国寺，继续观光市内著名的还剑湖, 逛36古式街
道购物等

晚餐於当地餐厅，入住酒店休息。

河内（飞往） 吉隆坡/新加坡
早餐DA

Y 6
早餐后，自由活动至送往机场启程回国，
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6 Day 5 Night 6 Day 5 Night Discovery Hanoi - Sapa - Halong BayDiscovery Hanoi - Sapa - Halong Bay

Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Hanoi - Halong Bay

Welcome to visit Vietnam - Hanoi.

Upon arrival at Noi Bai International airport, our representative will meet and trans-
fer to Halong Bay - UNESCO World Heritage site (160km driving one way - 3.5hrs 
drive). Arrival Halong, have dinner and overnight in Halong Bay.

Meal on Board, DinnerDA
Y 1

Hotel L o c a l 4 * S o n g  L o c  L u x u r y  o r  M a r in a  H a lo n g  o r  s im ila r

Halong Bay - Hanoi

After breakfast, transfer to Halong boat station to take our private boat to visit the 
world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit Paradise 
Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village, lunch will be served with fresh 
Halong Seafood, enjoy Vietnam Coffee on Cruise. 

Transfer back to Hanoi, dinner at local Restaurant, overnight in Hanoi.

Breakfast, Lunch, DinnerDA
Y 2

Hotel L o c a l 4 * T h a n g lo n g  O p e ra  o r  T h e  L ig h t  o r  s im ila r

Hanoi - Laocai  - Sapa

Breakfast at hotel, transfer to Sapa (It takes around 5 hours for transferring by bus). 
Arrival sapa at middle day. 

After lunch, following the road down to the valley by steps, walking to H’Mong 
Village (Cat Cat Village) You can also see the old Hydro Electric Power Station 
which was built by the French time in early 20th century, and a beautiful waterfall 
that is the good place for resting. 

Back to Sapa town to visit the busy market where Red Dao, Black & Flower 
H’Mong, Tay and other ethnic minority people converge from the surrounding 
countryside to sell their silverware and handicrafts, and to buy provisions, continue 
to visit Sapa French Church, Dinner & overnight in Sapa.

Breakfast, Lunch, DinnerDA
Y 3

Hotel L o c a l 4 * S a p a  L e g e n d  o r  S a p a  C h a rm  o r  s im ila r

Sapa - Hanoi

Breakfast at hotel, transfer back Hanoi. 

After lunch, visit the West Lake, Tran Quoc Pagoda, Hoan Kiem Lake (Restored 
Sword Lake) and shopping at 36 Old Quarter, dinner and overnight in Hanoi.

Breakfast, Lunch, DinnerDA
Y 5

Hotel L o c a l 4 * S o n g  L o c  L u x u r y  o r  M a r in a  H a lo n g  o r  s im ila r

Hanoi (Flight)  Singapore / Kuala Lumpur

Breakfast at hotel, free time for leisure then transfer to airport for flight home.

BreakfastDA
Y 6

Sapa - Fansifan Peak - Rong May Glass Bridge

Breakfast at hotel, visit Fansipan Mountain by the cable car. As you know the cable 
car in Sapa is the world’s longest and highest cable car, running up from sleepy 
Sapa Town in Lao Cai Province to the peak of 3,143-meter Fansipan Mountain, 
known as Indochina’s rooftop. Enjoy the view from the highest point of this incred-
ible mountain. The lush green and subtropical vegetation makes this mountain 
really very beautiful. Take some pictures for unforgettable experience from the top. 
After taking scenery then get cable car back to Sapa. 

In the afternoon, transfer to visit Rong May Glass Bridge which means Dragon in 
Cloud Glass Bridge, you will enjoy the stunning view from the height of more than 
2000m above sea level with the terraced fields, green tea fields, rolling hills and 
mountains, spectacular cloud yards. 

Dinner and overnight in Sapa

Breakfast, Lunch, DinnerDA
Y 4

Hotel L o c a l 4 * S a p a  L e g e n d  o r  S a p a  C h a rm  o r  s im ila r
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Address:   No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One), 
	     Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia

第一旅游机构（马）有限公司第一旅游机构（马）有限公司

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD
Reg no. 198601004822   KPL1000 Contact :

联系:

update: 14 July 2025 1:54 pm

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international passport 
at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health 
certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without 
prior notice.
2. Every person participating in Top-One Travel’s tours does so at their own risk. 
Top-One Travel shall not be held liable for any additional expenses incurred due 
to delays or changes in transport services, sickness, weather, strikes, war, or 
other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to modify or cancel the itinerary at any time 
due to unforeseen circumstances, particularly during peak periods or in the 
event of force majeure.
4. For other terms and conditions, please refer to our Tour Consultant or visit 
http://www.top-one.com.my/more/tnc.
5. The basic confirmed departure group size is a minimum of 10 persons.
6. All pictures shown are for illustration purposes only.

配套基本条款
1. 所有行程景点以中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours will be conducted with Mandarin-speaking tour guide services.
2. For triple room arrangements, the third person will be accommodated on a 
rollaway bed.
3. Group departures are confirmed with a minimum of 10 persons; a tour leader 
will be arranged for groups of 15 persons or more.

旅游文件旅游文件
护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算
起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证
申请相关资料。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：
1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，
恕不另行通知。
2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行
程或取消行程的权利。
3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的
特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而
引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.基本成团人数为10人。
6.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。

Travel Information

Currency

Vietnamese Dong

100,000 VND = (+/-) MYR 20.00

Time Zone

GMT +7 (1 hours ahead Malaysia Time)

Phone Code

+84

Weather	

Sapa Climate 	

- (Nov - Feb)	 5 °C - 17 °C

- (Mar - Oct)	 10 °C - 24 °C

Hanoi Climate

- (Nov - Feb)	 14 °C - 26 °C

- (Mar - Oct)	 18 °C - 34 °C

Hanoi
河内

Sapa
沙坝

South China Sea
南中国海

Laos
寮国

Cambodia
柬埔寨

China - Yunan
中国 - 云南

Halong Bay
下龙湾

Special Meal

Vietnam Pho Noodles, Vietnam spring rolls, 	
Hanoi Sen Buffet, Halong Bay seafood meal 
on cruise, Sapa Salmon (Sashimi + BBQ + 
Steam Boat) , Fansipan Buffet


